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Van:

Aan:

Onderwerp: FW: capaciteit verpleeghuizen
Datum: zondag 10 november 2019 21:11:30

Bijlagen: taakverdelingcapaciteit verpleeghuizen Z.xlsx

Hallo allemaal,

1k moet morgen om half tien bij de nza zijn en ben niet bij ons wekelijkse overleg.
Willen jullie bijgaand schema bespreken en verdelen? lk kan oppakken wat er dan

overblijft:)

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van:INSEE) 12BERETnin: s.ol>
Tums donderdng 07 nov. 2019 09:09

mins nl, ETS)
Fe

—
Onderwerp: RE: iH ———

Oeps &.

Hierbij het goede bestand

Van:IEE

Verzonden: donderdag 7 november 2019 08:50

Aan:IEEE)
CC:IEE);EEC;ECE; EEE

(ERENT
Onderwerp: RE: capaciteit verpleeghuizen
Z betrekken primal Alleen het bijgestuurde overzicht is denk ik niet het juiste ;-)

Van:EEENEE © ins.nl>
Verzonden: donderdag 7 november 2019 08:04

Aan: IEEE. <PEEFE) inyvws.nl>
cC:IES)<BSEXEIin vvs.n|>;EEE)

EET inv. ) SESE minvws.nl>;
<s, invws.nl>;iil< minvws.nl>

Onderwerp: RE: capaciteit verpleeghuizen
Beste

We hebben het averzicht met acties bekeken en vinden dit een mooi en op het eerste gezicht volledig overzicht.

Alleen missen we op een aantal onderdelen de betrokkenheid van Z. En met name als er in overleg gegaan wordt met ZN

willen we graag betrokken worden. In bijgaand overzicht heb ik dit geel gearceerd. Wij hoeven geen trekker te zijn, maar

wel graag betrokken!

Aankomende maandag bespreken we dit in ons "wlz teampje’ en krijgje concreet te horen wie er benaderd kan worden.

Van: IEEE.<BEEEECI)min ws.nl>
Verzonden: maandag 4 november 2019 15:52



Aan:IEEE) <BEESECEE invws.nl>; IEEE)

<SEECED minvws.n|>; IESECENN) <ENEN 0 minvws.n >;[EE
<JHEEE invws.nl>;IEEE) minvws.n|>; INGEN)

EEETIErin ws.nl>;IEEE)EECin vs.n>; IEEE

(EXE) <TD ins. >;CEES) <MNEXED n\vs.n|>; MEEKEDN.
EEEETE) <| minvws.nl>; IEEE. <JEE minvws.nl>

CC:IEEE)<BEEETI ins.n>; IEEXETR
<HEEEEDE invws.n|>;IEEE) <BEEETE minvvs.n|>; IESETE
(NER) <INKECID rvs. >;INKS)IKETR in v.01;

| 51% | invws.nl>; [INNIGIEEE <BEER> minvws.nl>; Groep

DLZ-MT medewerkers < minvws.nl>;NG)

<HENEEED invws.n >;[EEEC)<BEEED minvws.nl>
Onderwerp: capaciteit verpleeghuizen
Beste collega’s,

In de bijlage treffen jullle een overzicht van de acties ult de twee brieven en de begrotingsbehandeling inzake de

capaciteit (of het gebrek daaraan) van verpleeghuizen.

De toezegging is een brief in december aan de TK te sturen. Hierin zouden we in ieder geval terugkemen op 1. Het

onderzoek van TNO c.s. over vastgoed; en 2. De (middel)lange termijn aanpak van het capaciteitsvraagstuk.

Tegelijk moeten we ernaar streven zo veel mogelijk van de eerder toegezegde acties te voarzien van sen tussenstand

(waaruit echt blijkt dat er voortgang is geboekt met een planning wanneer het af is) of een eindresultaat als dat al te

melden is.

Mijn verzoek in deze fase aan jullie:

1. 1s het overzicht in de bijlage compleet (acties)?

2.Voelen de mensen die lk heb opgevcerd als trekkers deze verantwoordelijkheid cok? Zo niet, wie zou dan trekker

moeten zijn?

3. Zijn de te betrekken partijen/mensen {intern/extern) complet?

4. Kunnen de trekkers mij een korte update mailen hoe ze het vraagstuk aanpakken; wat al in gang is gezet; wanneer

het afis?

De voorlopige planning voor de brief is als volgt:

PM november: bespreking van de conceptresultaten uit het TNO onderzoek bijEBFLEn de (middel) lange termijn aanpak

2 december: bespreking in MTDGLZ (Breed) van het eerste concept van de brief

6 december: eerste versie naar Minister {en buitenwereld parallel mes laten lezen)

13 december: eindversie in de tas van de Minister ter verzending naar de TK

Ik hoor graag van jullie en hocp samen een mool resultaat neer te kunnen zetten!

Groet
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